

Title (en)

Lever mechanism or the like for ring binding, and the binder itself.

Title (de)

Hebelmechanismus oder ähnliches für Ringordner und der Ordner selbst.

Title (fr)

Mécanisme à levier ou similaire pour classeur à anneaux et classeur qui en est équipé.

Publication

**EP 0371860 A2 19900606 (FR)**

Application

**EP 89403263 A 19891127**

Priority

FR 8815547 A 19881129

Abstract (en)

This mechanism is intended for a binder with opening rings of the type comprising a base (2) supporting the rings (3) and their member for controlling the opening and closing, such as a lever (4) or the like, and a plate (5) intended to be fastened, by rivets, lugs (6), glue or the like, to the flat (7) or back of a binder, means being provided for ensuring the fastening the base (2) to the plate (5). The means for fastening the base (2) to the plate (5) are designed to make this fastening removable. <IMAGE>

Abstract (fr)

Ce mécanisme est destiné au classeur à anneaux ouvrants du type comprenant une embase (2) supportant les anneaux (3) et leur organe de commande d'ouverture et de fermeture tel que levier (4) ou similaire et une platine (5) destinée à être fixée, par rivets, oeillets (6), colle ou autre similaire, sur le plat (7) ou le dos d'un classeur, des moyens étant prévus pour assurer la fixation de l'embase (2) à la platine (5). Les moyens de fixation de l'embase (2) à la platine (5) sont agencés de manière à rendre cette fixation amovible.

IPC 1-7

**B42F 13/00; B42F 13/24**

IPC 8 full level

**B42F 13/00** (2006.01); **B42F 13/24** (2006.01); **B42F 13/26** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B42F 13/0073** (2013.01); **B42F 13/24** (2013.01); **B42F 13/26** (2013.01)

Cited by

US7097378B2; DE4431556A1; EP0482354A1; TR26774A; FR2683485A1; WO9324335A1; WO9425289A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES FR IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0371860 A2 19900606; EP 0371860 A3 19910814; FR 2639584 A1 19900601**

DOCDB simple family (application)

**EP 89403263 A 19891127; FR 8815547 A 19881129**